
Protokół nr 35/I/2017  

 

                               posiedzenia Komisji Ochrony i Kształtowania Środowiska 

Rady Miejskiej w Łodzi 

          z dnia 11 stycznia 2017 r. 

I. W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Członkowie Komisji  
    - stan...........................11 
    - obecnych................. 11    
    - nieobecnych............ 0. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu 
Zaproszenie stanowi załącznik nr 3 do protokołu 
 
 

II. Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1.  Rozparzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie terminu rozpatrzenia skargi 
p. … na działanie Prezydenta Miasta Łodzi.  

2. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 
  

III. Przebieg posiedzenia 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji p. Marta Wandzel. Zaproponowany 

porządek obrad przyjęto jednomyślnie.  
 

Punkt 1: Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie terminu 
rozpatrzenia skargi p. … na działanie Prezydenta Miasta Łodzi.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Wandzel poinformowała, że należy przedłużyć 
termin rozpatrzenia skargi p. … na działanie Prezydenta Miasta Łodzi. Skarga wpłynęła 
do Komisji 27 grudnia 2016 roku. P. … skarży się, że nie otrzymała odpowiedzi od Miasta 
w terminie.  

Przewodnicząca Komisji dodała, że ostatnią skargę opracowywał radny p. Marcin 
Chruścik. Według alfabetycznego porządku następną osobą, która powinna zająć się skargą, 
jest radny p. Andrzej Kaczorowski.    

 

Radny p. Andrzej Kaczorowski powiedział, że zapozna się ze skargą i opracuje ją.    

 



Przewodnicząca Komisji p. Marta Wandzel przedstawiła zebranym projekt uchwały 
w sprawie terminu rozpatrzenia skargi. Projekt uchwały stanowi załącznik na 4 
do nin. protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Wandzel poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie terminu rozpatrzenia skargi p. … na działanie Prezydenta Miasta Łodzi – 
druk BRM nr 196/2016, który to Komisja 11 głosami „za”, 0 – „przeciw” i 0 – 
„wstrzymujących się” zaopiniowała pozytywnie. 

 

Punkt 2: Sprawy różne i wniesione. 
 

Nikt z radnych nie zgłosił żadnej sprawy.  
 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 
 

Protokół sporządziła: 
 

         Dorota Adamska 
 

 
 

 

 


